

and others, and of William Wilson, and others of Dorchester, Westmorland County, all praying that a provision be made for the erection of a steam fog whistle on Cape Enrage, Bay of Fundy; also of William Fillmore, J. P., and others of Hopewell, Albert County, and James Rogers, and others, of the same place, all praying that a breakwater be provided at Herring Cove, on the Bay of Fundy; and also, of William Wilson, M.D., and others, of Dorchester, Westmorland, N.B., praying for the erection of a harbour of refuge, at Herring Cove, in the Bay of Fundy.

By **Hon. Mr. Letellier de St Just**—Of Mark L. Roberts, and others, of the United States, and of Canada, praying for an Act to enable them to obtain conjointly, Letters Patent for certain inventions, especially for a new and useful improvement in knitting machines, and in the method of forming heels of stockings.

By **Hon. Mr. Skead**—Of the merchants and others, of London, praying that no change of a fundamental character be made in the present system of banking.

By **Hon. Mr. Simpson**—Of the Corporation of the County of Ontario, for the reconstruction of a wooden lock at the head of Scugog Lake, near Fenelon Falls on the north, and Bobcaygeon, on the eastern point of Sturgeon Lake, &c.

By **Hon. Mr. Campbell**—Of Robert Eaton and others of the Town of Napanee, Ontario, praying that no change of a fundamental character be made in regard to the present system of banking.

By **Hon. Mr. Ross**—Of William De Vere Hunt and others, working printers and bookbinders, of the City of Toronto, praying either that all customs duties on materials used in the manufacture of books be abolished, or that one uniform rate of duty be applied to imported books and the material equally.

By **Hon. Mr. Price**—Of the Municipal Council of the Township of Bagotville, County of Chicoutimi, praying for aid to construct a deep-water wharf for steamers, at Bagotville, on the Saguenay, at Ha-Ha-Bay; also, of the inhabitants of St-Agnes, County of Charlevoix, praying for grants of money, to aid in the construction of piers, breakwaters, &c., at St. Paul's Bay and Irène; also, for a daily post, and a subsidized line of steamers, on the north shore of the St. Lawrence.

de l'Assemblée législative provinciale, et autres, et de William Wilson et autres, de Dorchester, du comté de Westmorland, pour que l'on prenne des mesures afin de prévoir une sirène de brouillard au cap Enragé, dans la Baie de Fundy; de William Fillmore, juge de paix, et autres, de Hopewell, du comté d'Albert, et de James Rogers et autres, du même endroit, pour l'aménagement d'une jetée à Herring Cove, dans la Baie de Fundy; aussi du docteur William Wilson et autres, de Dorchester, du comté de Westmorland (N.-B.), pour l'aménagement d'un abri côtier à Herring Cove, dans la Baie de Fundy.

Par l'honorable **M. Letellier de St Just**; de Mark L. Roberts et autres des États-Unis et du Canada, sollicitant l'adoption d'une loi leur permettant d'obtenir conjointement des brevets pour certaines inventions, notamment pour des innovations utiles aux machines à tricoter, ainsi que pour la confection des talons de chaussettes.

Par l'honorable **M. Skead**; des marchands et autres de London, pour que l'on n'apporte aucun changement fondamental au système bancaire actuel.

Par l'honorable **M. Simpson**; de la Corporation du comté d'Ontario, pour le réaménagement d'une écluse en bois au cours supérieur du lac Scugog, près de la chute Fénelon, au nord, et Bobcaygeon, à la pointe est du lac Sturgeon, etc.

Par l'honorable **M. Campbell**; de Robert Eaton et autres, de Napanee (Ontario), pour que l'on n'apporte aucun changement fondamental au système bancaire actuel.

Par l'honorable **M. Ross**; de William De Vere Hunt et autres, imprimeurs et relieurs, de Toronto, soit pour l'abolition de tous les droits de douane sur les matériaux qui entrent dans la production des livres, soit pour l'uniformisation des droits imposés également aux livres importés et aux matériaux.

Par l'honorable **M. Price**; du conseil municipal du canton de Bagotville dans le comté de Chicoutimi, pour l'aide à l'aménagement d'un quai destiné aux bateaux à vapeur à fort tirant, à Bagotville, sur le Saguenay, à la Baie des Ha! Ha!; aussi de la population de Sainte-Agnès, du comté de Charlevoix, pour des subventions destinées à l'aménagement d'installations portuaires (quais, jetées) à la Baie-Saint-Paul et à Irène; aussi, pour l'instauration d'un service de courrier quotidien, et de